

Verslag AFGANT 2024-10-08 (n°08)

Algemeen

Naam: Afgevaardigden Antwerpen		
Datum: 08-10-2024	Uur: 20:00u	Locatie: Merksem
Aanwezig: Delsard Dries - Halsberghe Jan - Hendrickx Hugo - Maesele Rob – Naegels François – Verschave Alex		
Uitgenodigd: Van Echelpoel Cor (BO) – Voorhoof Anita		
Verontschuldigd: Wuyts Fred		

De vergadering neemt een aanvang om 20u.

Wij verwelkomen dhr. Delsard Dries, verkozen op de PAV als nieuwe afgevaardigde in onze groep. Wij hopen op een vruchtbare samenwerking.

Agenda:

- VBL i.v.m. kandidaturen Afgevaardigden: Van Den Broeck F en Delsard D.
- Melding aanwezigheid van het BO op onze PAV.
- VBL i.v.m. kandidaturen Afgevaardigden: Buys J en De Bruycker N.
- Sint-Amands opmerking i.v.m. kalender jeugdkompetitie => **secretaris zal hen aanschrijven.**
- Digitale verkiezing leden voor de afgevaardigden Antwerpen 2024 => **nota genomen.**
- JD geldig vanaf 1/9/2024 => **nota genomen.**
- Uitslag verkiezing leden voor de Afgevaardigden Antwerpen 2024 => **de groep Afgevaardigden is verwonderd dat er slechts 1 van de kandidaten is verkozen. Blijkt dat er een slechte communicatie aan de clubs is geweest wat betreft het aantal beschikbare plaatsen.**
- Wapper vraagt rekening te willen houden met rolstoelvriendelijke toegang op PAV => **secretaris zal hen aanschrijven.**

Rondvraag:

- De vergadering bespreekt de voorbije PAV. Er was weinig belangstelling, slechts 28 van de 55 clubs waren hier aanwezig. TTB zal worden toegepast en zou verhoogd moeten worden. Gegeven informatie door de leden van het BO was zeer onduidelijk te horen, waarschijnlijk door de slechte geluidsakoestiek. Toekomstgericht moeten wij een andere zaal zoeken. Voorstel van de leden is om een schrijven te richten met de vraag om de PAV voortaan in mei te organiseren.

- Er wordt de vraag gesteld toch nog een stemming (digitaal) te houden om de laatste plaats in onze groep aan te vullen. De vraag wordt aan het BO gesteld of dit juridisch mogelijk is. Als dit mogelijk is zouden deze kandidaten terug aangeschreven moeten worden.
- Wij vernemen dat het “wedstrijdboek” nog steeds vele gebreken geeft. Het afgelopen WE zijn er weer verschillende problemen gemeld. Wanneer is dit in orde, of zijn er andere opties mogelijk.
- Programma Smart-client laat ook te wensen over en dit is begonnen met de invoering van de nieuwe login.
- Een lid geeft ons feedback over de transfertregeling.
- Een lid vraagt om de diplomaplicht (niv.3 & 4) te herbekijken Een verplichte cursus hiervoor vinden wij onbegrijpelijk. De tabel terug bestuderen.
- Het jeugdfonds: 1^{ste} Nat. zou een herziening willen vragen met de mogelijkheid om ook de U21 in te schakelen. Wij zijn akkoord als deze enkel in hun reeks spelen en niet in de senior reeksen. Onze groep afgevaardigden zijn voorstander om de huidige regeling te handhaven.
- Hoe zit het met de bijdrage van AWBB wat betreft het jeugdfonds, welk is de stand van zaken momenteel. Als dit opgeklaard is, vragen wij op welke manier.
- Kalender jeugdkompetitie (St.Amands): er bestaat steeds de mogelijkheid om afspraken met de tegenstrever te maken qua beschikbaarheid van de zaal.
- Wij vragen om dringend de aanduidingen voor refs aan de zaal te koppelen i.p.v. aan de reeks. De huidige aanduiding gebeurt d.m.v. veel verschillende refs wat extra kosten qua verplaatsingen meebrengt. Kan er hiervoor misschien een compensatie voorzien worden om deze financiële meerkost te rechtvaardigen.
- Waarom kunnen de refs uit Nationale en Landelijke afdeling niet de beginnende referee enkele wedstrijden mee begeleiden.
- Een lid stelt zich vragen over de filmpjes (gemaakt door de VBL) die verschijnen om aanwerving van nieuwe referee te promoten.
- Een lid geeft informatie over CD201.
- Een lid vraagt stand van zaken i.v.m. onlangs gehouden enquête.

De vergadering werd beëindigd om 21:45u.

Verslaggever: Hendrickx Hugo.

Volgende vergadering AA: 05/11/24 – 03/12/24 – 07/12/24 **(AV)** - 07/01/25 – 04/02/25 – 04/03/25 – 08/04/25 – 20/05/25 – 24/05/25 **(AV)** - 03/06/25.